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Inleiding 
Onze fractie ontving deze week van een gymleraar de correspondentie met de gemeente van welgeteld dertig e-mails, waarin 
wordt gevraagd om aanpassing en vervanging van de basisuitrusting van de gymzaal achter de Julianaschool aan de 
Kwartellaan in Bussum. Deze voldoet nu namelijk niet aan de minimale eisen, zoals gesteld door o.a. de KVLO. Uit de mail 
wisseling wordt duidelijk dat hij hier al anderhalf jaar tevergeefs aandacht voor vraagt. De scholen die gebruik maken van 
deze gymzaal, kunnen hierdoor naar eigen zeggen nu niet op een verantwoorde manier bewegingsonderwijs geven. 

De gymleraar schrijft: “Ik heb de afgelopen jaren met verschillende afdelingen van de gemeente Gooise Meren gemaild en ik 
heb zelfs de wethouder Alexander Luijten van Sport (via het bestuurssecretariaat) gemaild, in de hoop dat ik een gesprek zou 
kunnen krijgen met iemand die verantwoordelijk is voor de aanschaf van de benodigde materialen. Helaas heb ik hier tot nu 
toe geen reactie op gekregen.” 

Een veilige gymzaal met voldoende sportmateriaal is een essentiële voorwaarde voor goed en verantwoord 
bewegingsonderwijs. Goois Democratisch Platform vindt sport en gezondheid voor kinderen heel belangrijk en daarom willen 
wij het college hierover onderstaande vragen stellen.  

Vraag 1 
Is het college op de hoogte van deze situatie en waarom wordt hier, behoudens enkele kleinere werkzaamheden die wel zijn 
uitgevoerd, niet adequaat op gereageerd?                                                
 
Antwoord 
Het college was bekend met de vragen. De minimale eisen van de KLVO waarover in de inleiding wordt gesproken wordt zijn 
echter geen eisen maar adviezen. De verwachting was dat de verantwoordelijk beheerder van de gymzalen (Sportfondsen 
Bussum) als aanspreekpunt hierover duidelijkheid zou verschaffen. Vandaar dat er vanuit de gemeente geen actie op is 
ondernomen. 
 
Vraag 2 
Welke afdeling is verantwoordelijk voor het aanpassen van de gymzaal en het vervangen van materialen, teneinde de zaal 
weer voldoet aan de gestelde eisen voor verantwoord bewegingsonderwijs? Hoe komt het dat afdelingen schijnbaar langs 
elkaar heen werken, geen goede follow-up geven en ook de wethouder niet reageert?  
 
Antwoord 
De gemeente is aan zet voor de gebouwen die onder haar verantwoordelijkheid vallen. Vanuit planmatig onderhoud verzorgt 
de afdeling BORG regelmatig keuringen van deze gebouwen.  
De zaal voldoet aan de eisen voor bewegingsonderwijs. Wat betreft de materialen die worden gebruikt, heeft de gemeente de 
afgelopen jaren keuringen verzorgd en benodigde aanpassingen laten doen, onder andere voor deze locatie. Waarbij het van 
belang is te beseffen dat de KLVO adviezen geeft, wat dus geen minimale eisen zijn.  Uitgangspunt zou wat ons betreft 
moeten zijn dat de verantwoordelijkheid voor keuring en vervanging van de materialen ligt bij de partij (beheerder) die de 
klokuurvergoeding ontvangt, in dit geval Sportfondsen Bussum. Dat blijkt niet als zodanig te zijn vastgelegd in de afspraken. 
Wij gaan hierover in gesprek om de contracten met de beheerders daar waar aan de orde hierop aan te passen.   
 
Vraag 3 
Zijn er ook andere gymzalen waar sprake is van achterstallig onderhoud van de accommodatie en de materialen?  
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Antwoord 
Nee, het onderhoud van de zalen en materialen is op orde.  
 
 
Vraag 4 
Is de gemeente aansprakelijk als er ongelukken gebeuren door het achterstallige onderhoud van de accommodatie en 
materialen?  
 
Antwoord 
Ja. Er is echter geen sprake van achterstallig onderhoud. 
 
Vraag 5 
Hoe en binnen welke termijn wil de gemeente dit probleem gaan oplossen, zodat deze en evt. andere gymzalen weer aan de 
eisen voldoen en er goed en veilig bewegingsonderwijs kan worden gegeven?  
 
Antwoord 
De benodigde aanpassingen n.a.v. de keuringen zijn uitgevoerd. De aanbesteding voor de vervanging van de gymzaal- en/ of 
sporthalvloeren daar waar dat nodig is, is gestart.  
We hopen in 2022 te kunnen starten met het opstellen van het integrale plan voor gymzalen, waarin we ook beleid willen 
opnemen met betrekking tot de kwaliteit van de materialen. 
Wij schrijven de verschillende beheerders  aan om hen te wijzen op hun rol en verantwoordelijkheid met betrekking tot de 
materialen en gaan in gesprek over de wijziging van de contracten indien nodig.  
 
 
 


